

lifespark

-Presskit -

Bio (English version below)

Lifespark. - in zwei Worten: Schöne Wut, since 2018.

Emo Pop Rock aus Koblenz, der mit positiven und lebensbejahenden Lyrics einen Kontrapunkt zu Sorge und Mutlosigkeit setzt. Die vier Jungs strahlen eine Freude an der Musik aus, der man sich einfach nicht entziehen kann, nicht auf Platte und erst recht nicht live. Immer am Start: Eingängige Hooks, die es unmöglich machen, nicht mitzusingen und brachiale Breakdowns, bei denen der Moshpit ganz von alleine aufgeht.

Das Wichtigste bei jeder Show: Alle sollen auf dem Nachhauseweg ein Lächeln auf den Lippen haben.

„Ich hab mich in sein Schreien verliebt!“ / „Try not to Headbang ist hier Körperverletzung“ / „Also schlecht war das nicht!“

Den Wahrheitsgehalt dieser Fan-Zitate haben Lifespark spätestens unter Beweis gestellt, als sie kurzfristig von Caliban angefragt wurden, um den Tourauftakt der Dystopia-Clubtour 2022 zu begleiten.

„Überleg mal, früher hingen die als Poster bei mir im Zimmer!“ – Marcel Randazzo (Bass bei Lifespark.)

Kleinster gemeinsamer Nenner ist, dass sich das was da aus den Boxen kommt irgendwie richtig anfühlt, irgendwie die Antwort auf die Frage ist die keiner gestellt hat. Macht mich das glücklich oder kann das weg?

Im September 2023 geht es für Lifespark. auf ihre erste Deutschland-Tour, mit neuen Songs – produziert von Timo Bonner (Our Mirage) – und einer großen Release Show als Finale in Koblenz!

Bio (English Version)

Lifespark - in two words: Beautiful Anger, since 2018.

Emo Pop Rock from Koblenz, that sets a counterpoint to worry and hopelessness with positive and life-affirming lyrics. The four guys radiate a joy of music, that you simply can't resist, not on record and especially not live. Always present: catchy hooks that make it impossible not to sing along and brutal breakdowns that make the mosh pit open up all by itself.

Their electrifying live shows are a testament to their commitment to creating an unforgettable experience for their fans. Lifespark believes that the most important thing at any show is to leave the audience with a smile on their face.

"I fell in love with his screaming!" / "I had to glue myself to the ground to headbang safely here"
/ "Well, that's certainly above average!"

The band has proven the truthfulness of these fan quotes, especially when they were asked by Caliban at short notice to accompany the start of the Dystopia club tour 2022.

"Think about it, I used to have posters of them on my wall!" - Marcel Randazzo (Bass for Lifespark).

At the heart of Lifespark's music is an unspoken understanding, that whatever comes out of the speakers, simply feels right.

Their latest release, produced by Timo Bonner (Our Mirage), is set to hit the digital shelves in September 2023. It will be followed by their first Germany tour, culminating in a grand finale in their hometown of Koblenz.

In summary, Lifespark is a band that combines explosive energy with uplifting lyrics, delivering an unforgettable experience for their fans both on and off stage.

Members

Drums - Dominik Zestert

Bass - Marcel Randazzo

Guitar/Vocals - Justus Bringer

Vocals - David Lukacs

Contact

Booking: dome@lifespark.de

Mail: contact@lifespark.de

Web: lifespark.de

Spotify: [Lifespark](https://open.spotify.com/artist/lifespark).

Youtube: [lifespark.official](https://www.youtube.com/channel/UC...)

Instagram: [lifespark.band](https://www.instagram.com/lifespark.band)

TikTok: [lifespark.band](https://www.tiktok.com/@lifespark.band)

Facebook: [lifespark.band.official](https://www.facebook.com/lifespark.band.official)